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در شرایط فعلی تورم کشور چنین چیزی امکانپذیر نیست  اگر این کار انجام شود و افزایش کیفیت اینترنت را دنبال نکنند حتما

اپراتورها را جریمه خواهیم کرد.
 
عیسی زارعپور، وزیر ارتباطات جمهوری اسلامی ایران؛ 

عیسی زارعپور، وزیر ارتباطات جمهوری اسلامی ایران در حاشیه جلسه هیئت دولت و در جمع خبرنگاران گفت:

ما بخش زیادی از استدلالهای اپراتورها را درباره افزایش تعرفهها نپذیرفتیم.

به گزارش اسپادانا خبر، او اظهار داشت:

از سال ۹۶ تا امروز تعرفهها دست نخورده است. افزایشهایی را در نیروی انسانی و تجهیزات و قیمت ارز با توجه به اینکه
واردات تجهیزات داشتهایم. ما دنبال سود اپراتور نیستیم، دنبال کیفیت شبکه هستیم. شرط سازمان تنظیم مقررات برای

افزایش تعرفه کیفیت ملموس شبکه است. اگر این شرط را نپذیرند تعرفه افزایش نمییابد.

وی گفت:

درخواست اپراتورها را برای ۱۰۰ درصدی افزایش تعرفه نمیپذیریم چون در شرایط فعلی تورم کشور چنین چیزی امکانپذیر
نیست  اگر این کار انجام شود و افزایش کیفیت را دنبال نکنند حتما اپراتورها را جریمه خواهیم کرد.

 

[1] گرانیبرچسب ها: 
[2] وزارت ارتباطات
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